日期: 年 月 日

年 月

日

日期:

## 國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程

碩、博士班研究生更換指導教授申請書

#### 一、研究生聲明書

依本校論文指導教授與研究生互動準則,學生	(學號:)因
故更换指導教授.。與原指導教授(	教授)所指導之研究計畫與成果,未得
原指導教授之書面同意,不當作與新指導教授	之共同研究計畫或學位論文題目與內容。
特此聲明。	
	立書人:
	日期: 年 月 日
註: 更換指導教授之研究生,舉辦學位論文口試	(1)
送原指導教授親自簽收。如發生與此聲明書	相關之爭議,原指導教授應於口試五天
前向學程主任提出申訴。提出申訴後,口討	【暫停,由學程會議於一個月內裁決之。
研究生未依規定逕自更換指導教授時,不得	4舉辦學位考試。
二、原指導教授與研究生協議書	
	(乙方),茲同意甲方在擔任乙方指權,同意以下協議事項。本協議自雙方簽名
1. 雙方可共同發表原研究計畫成果。	
2. 原研究計畫成果發表權為其中 □甲	方 □乙方 所有。
立書人:	
甲方 (原:	指導教授) :

敬陳

學程主任

註:本聲明書及協議書需一式三份,經學程主任核備後,一份留學程辦公室,一份送原指導教授,一份由研究生自行保留。

乙方(研究生)

# 國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程

碩、博士班研究生更換指導教授同意書

學號	學生姓名			
聯絡電話	電子郵件			
聯絡地址				
原指導教授簽名		年	月	日
新指導教授簽名		年	月	日

研究生簽名:			
填表日期:	年	月	
	日		

#### 注意事項:

- 1. 研究生更換指導教授原則上以一次為限;若需要再次更換指導教授,則必須先交由招生委員會討論後處理。
- 2. 本同意書由學程辦公室留存,如有需要請自行影印保存。
- 3. 其他注意事項請參閱本學程碩博士班研究生修業規定。

### INTERNATIONAL DEGREE PROGRAM IN CLIMATE CHANGE AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT

Application Form for Changing Advisor

#### I. **Graduate Student Declaration**

According to guidelines for interaction between advisor and student, if for any reason, the student would like to change advisor, he/she must obtain the formal approval of the original

advisor. The student may not transfer their rewithout the consent of the original advisor.	search pla	n and results	to the new advisor
	Applica	nt:	
	Date:		
Notice: 10 days prior to your oral examination, ywith this document to your original advisor for sign concerns, they must appeal to the head of IPCS After the appeal is determined, a committee will examination. If the student does not comply with to take the oral examination.	nature. Sho at least 5 o Il decide v	ould the originates days before the whether or not	al advisor have any e oral examination. to cancel the oral
During the period of advisement, regarding the Professor (Party A) and Grahereby consent to the following agreement:	the right to	o publish rese	earch, both parties
$\hfill\square$ Both parties have the right to jointly publish	the resear	ch project	
$\Box$ The right to publish the research project is g	jiven to	□ Party A	□ Party B
Once signed, this contract is effective immedia	itely.		
	Advisor: Applicar Date:	nt: n Director:	
	. rogiun		

Notice: Student must prepare 3 copies of this form, which includes the declaration and the contract. One copy will be furnished to the IPCS office, one to the student's original advisor, and one will be kept by the student.

# INTERNATIONAL DEGREE PROGRAM IN CLIMATE CHANGE AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT

Application Form for Changing Advisor

Student ID No:		Student Name:	
Contact No:		E-mail:	
Contact Address:			
Original Advisor Name:			Date:
New Advisor Name:			Date:
	Stud	lent Signature:	
	Date	e:	

#### Please note:

- 1. A student may only change advisor once. If they would like to change a second time, an appeal must be submitted to the IPCS Committee for discussion.
- 2. The completed document must be kept in the IPCS office at all times, and may be copied at the student's discretion.
- 3. Further detailed information is available for download on the IPCS website.